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ZAPUŠČENA JANSEVA
ULICA

»VolUci 11. in 12. volilne enote v kra-
Jevni skupnostl Stadion so na zboru vo-
Itlcev večkrat omenlli Janševo ullco,- češ
da Je zanemarjena. Hodniki so neurejenl,
še posebeno pa Je neprbmeren prehod £ez
železniško progo. Menlli so, da tovarna
Tuba zastruplja ozračje ter z močnlm
hrupom vzncmirja okoliške prebivalce.
Zato naj bi obrate te tovarne člmprej
preselili, prostore pa naj bi zasedla indu-
strlja, ki ne povzroča hrupa.«

»HARMONIKE« NE BO VEČ

»Delovni kolektiv popravljalnice glasbil
»Harmonika«, ki je bila ustanovljena pred
17. leti, Je sklenll, da bo delavnica pre-
nehala obratovati. Svoje prostore so ime-
U v Savskem naselju. Mcnljo, da so stro-
ški obratovanja previsoki, ni pa tudi go-
spodarskih pogojev xa nadaljnje delo,
medtem ko strokovnlh kadrov nl moč
dobiti.«

NUJNA ZAHTEVA —
KOPALIŠČE

»Na zboru volilcev krajevne skupno-
stl Boris Kidrič so spet razpravljali o
Javnem kopaliSču, kl naj bl ga zgradlll
v zdravstvenem domu. Tam Je na raz-
polago prostor, potrebna pa bodo sred-
stva za instalaci^o in opremo. Volilcl so
poudarili, da več kot polovica občanov v
krajevni skupnostl Boris Kidrič nima v
Stanovanjih kopalnic«

DOVOLJ PREDLOGOV
ZA MLADE

»Na občinskem komiteju Zveze mla-
dine smo izvedeli, da so občani predla-
gali na anketnih listih tudi precej mla-
dih občanov. Na komitcju so predloge
pregledali In jlh utetneljili. Menljo, da
so mladino pri predlaganju dokaj upo-

števali, seveda pa s tem še ni rečeno, da
bo tollko tudi mladih kandidatov oriro-
ma odbornikov.

Največ predlogov za mlade je bilo v
Beričevem in Dolu. Tu pa se Ijurije med
seboj najbolj poznajo, rato so tndl nji-
hovl predlogl verjetno dokaj utemeljeni
tn resni. Občinskemu kotniteju teb pred-
logov nj bllo težko podpreti In argumen-
tirati.«

INTEGRACUE

»Občinska skupščlna Je potrdila skk-p
delavskega sveta avtomehanične delavnlce
Motouniverzal, da se priključi k Avtoco-
mercu. K Ljubljanskim mlekarnam se Je
priključilo obrtno podjetje Sodavica v Tr-
bovljah, h gradbenemu podjetju Obnova
pa gradbeno podjetje Graditelj.«

PRIPRAVE NA VOLITVE

»Javno zbiranje predlogov za kandiila-
te Je povsciu nova oblika priprav na vo-
litve, kl hkrati pomenl doslej uajbolj de-
mokratlčno obUko neposrednega samo-
upravljanja občanov v okvlru komune.
Zares najširši in kar najbolj kvaUteten
izbor kandidatov za nove odbornike ob-
čiiiske skupščine, ki jih botno izvOUU na
volitvah, je torej odvjsen od slebemega
občana, ki meni, da s svojitn argumenti-
ranim predlogom zares bistveno labko
prispeva k popolnejšl strukturi občinske
skupščine, ki bo lahko kos najaktualnej-
Sim in najbolj perečim občinskiin problc-
mom.«

LETOVANJA NA BELINKI

»Bežigrajskl otroci se pravzaprav nl-
majo poleti kje kopati. Sava Je vse pre-
več mrzla in tudi prenevarna, druge mož-
nosti, pa, razen Belinke, spioh ni. Na
občinskem DPM pa se že ukvarjajo z rai-
slijo na poletna enodnevna lctovanja. Na-
menill so se, da bodo samoupravne orga-
ne Belinke zaprosili, da jlm bo v polet-
nih dneh odstopila kopališče. Pri društvu
predvsem poudarjajo, da Je voda na ko-
pališču Belinke vedno topla, da se torej
nl moč prehladitl, da je voda sorazmer-
no plitka Hd. Razen tega pa bi lahko
otroke spremljali iudi starSi, kl to žflljo.«

NIČ VEČ V BORŠTU

»Lani so pionirji (n plonirke Se hodili
v Tomačevski gozd na enodnevna letova-
nja. Ker pa Je tam stanje objektov izre-
dno krltično, otroci pa tja ne prlhajajo
z na/večjim navdušenjem, bodo letos le-
tovanja v njem verjetno odpadla. In tako
bi bilo ludi prav, saj zaenkr.it tu ni re-
alnlh pogojev za dobro pripravljena eno-
dnevna letovanja.«

AMBULANTA ZA ŠPORTNIKE

»Pri Zdravstvenem domu za Bežigra-
dom bodo po vsej verjetnosti ustanovili
športno ambulanto. DosleJ Je bila v LJub-
ljanl le ena tovrstna ustanova, kamor so
hodili na preglede Športnlkl iz vsega me-
sta. Sportna ambulanta je nedvomno ve-

lika prldobitev za telesno kuliuro v naS!
občini. Ambulanta bi polrg rednih pic

- gledov športnlkov skrbela tudi za zdrav
nlško dežurno službo na prireditvah.«

ZAKLJUČNA PRIREDITEV

»Ob zaključku SolskUi in slndikalnili
tekmovanj Je občlnska zveza za tclesnu
kulturo organizirala prlrrditev, kjcr so
podelili prlznanja in nagrade nastopajo-
čim. Najboljši so dobiU pokale ln prak-
tična darila, priznanja in nagrade pa s«i
doblli tudi telesnovzgojni učiteljl In pro-
fesorjl, ki so vodili šolska tekmovanja. \
dvorani CSŠ se Je zbralo več kot 100
predstaviilkov šol, slndikalnih podružnic.
društev In organizacij. Na prireditvi Jc
igral tudi jazz ansambel z Ježice, novi-
nar Hcnrlk Dbelajs Je na koncu pripo-
vedoval o olimpijskih igrah v Tokiu in
pokazal vrsto Izbraolh barnilh dia)iozlti-
vov.«

SPET NA GORJUSAH

»Taborniki partizanskega odreda Bif-
kova skala so se zgodaj pričeli prlprav-
ljati na zimsko sezono. Tako so že v
dneh okoll 29. novembra organizirali de-
lovno akcljo na Gorjušab, ki se je je udo-
lcžllo več mlajših in starcjših Ubornikov.
Takrat so uredili In prlpravili vse potreb-
no v Slalom domu za sprejem prvlh go-
stov. Tudi letos nameravajo namre£ orga-
nlzlratl dva enotedenska smučarska teoa
ja na Gorjušah za svoje £laoe.«


